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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Acko Ankarberg Johansson (KD)

2023/24:452 Fler blodgivare och stärkt blodlager

Den svenska sjukvården är i ständigt behov av förstärkta blodlager för att 
kunna hantera både planerade operationer och den dagliga verksamheten men 
också för att klara av toppar i blodbehov vid exempelvis större olyckor eller 
andra akuta situationer. Det är därför av stor vikt att det finns ett stabilt 
blodlager över tid.

Trots att det finns ett stort behov av blodlager inom sjukvården går det ofta att 
läsa om blodbrist, särskilt i anslutning till julhelger och sommarsemestrarna 
men också i tider då många tvingas ställa in sin blodgivning med anledning av 
sjukdom. Bristen på blod innebar bland annat att man i Västra 
Götalandsregionen under delar av 2023 ställde in planerade operationer för att 
kunna prioritera akuta situationer. Det är inte hållbart.

Jag vill med anledning av ovanstående fråga statsrådet Acko Ankarberg 
Johansson:

 

Vilka åtgärder är statsrådet beredd att vidta för att fler svenskar ska bli 
blodgivare, samt hur avser statsrådet att agera för att öka redundansen i det 
svenska blodlagret?

………………………………………

Jonathan Svensson (S)

Från Riksdagsförvaltningen
2023-12-29
Besvaras senast
2024-01-12
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Överlämnas enligt uppdrag

Rebecca Heinemann


